
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 59
Vil ministeren begrunde, hvorfor forsvaret har anvendt år 2009 som udgangs-
punkt for den forventede årlige besparelse, på 50 mio. kr. i Østdanmark, når
der foreligger regnskabstal for både 2010 og 2011? Spørgeren bemærker, at
De Forenede Service A/S først overtog opgaven 2012, så de kunne sagtens
have fået nyere og helt præcise tal og i Vestdanmark vil forsvaret anvende år
2012 tal som udgangspunkt, og her vil ISS, der overtager driftsopgaven i år
2014 få tal tættere på virkeligheden.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lene.Espersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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